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Zapytanie 

 

Dot. jeziora Goplany 

Obecnie poziom wody w jeziorze Goplany sprawia wrażenie obniżonego choćby w 

porównaniu z podobnym okresem roku 2013. Jesienią ubiegłego roku w mediach mówiło się też o 

problemach z gospodarką wodną w zlewni potoku Kijanka. Do jeziora Goplana od południa wpływa 

potok Arkonka, którego ujście jest zapiaszczone i nieuregulowane. 

 

 



 

 

 



W związku z powyższym proszę o informacje: 

1. Czy stan wody w jez. Goplany jest monitorowany? Czy spostrzeżenia dotyczące obniżonego 

aktualnie stanu wody dają się potwierdzić? 

2. W jaki sposób można długofalowo zapobiec opadaniu lustra wody w śródleśnych jeziorach 

Goplany i Głuszec? 

3. Jak obecnie wygląda zasilanie w wodę jez. Głuszec po informacjach o fakcie niszczenia koryta 

czy też urządzeń infrastruktury wodnej potoku Kijanka i jego dopływów? 

4. Czy utrzymywanie rosnących w południowej części tafli jez. Goplany drzew jest zasadne? 

5. Czy ujście potoku Arkonka będzie uporządkowane? 

 

 

Z poważaniem 
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